
Wat doet de wijkagent? 
 
Erwin van der Schaft is een van de wijkagenten in Bergen op Zoom. Hij is de wijkagent van de 
wijken centrum en havenkwartier. Elke politie-eenheid kent meerdere wijken en dus ook 
meerdere wijkagenten. Wijkagenten werken, net als de rest van de politie, aan verbetering van 
de veiligheid. Maar, wat doen zij nou eigenlijk precies? Wát zijn hun belangrijkste 
aandachtspunten? Wat kunnen zij voor hun wijk betekenen? En voor welke zaken kun je bij 
hen terecht? 
 
Wijkagenten hebben ruime algemene politie-ervaring en zijn de belangrijkste schakel tussen de politie-
eenheid en de buurt omdat zij: 

• criminaliteit bestrijden; 

• veel aanwezig zijn in de wijk; 

• veel kennis hebben over de wijk, inclusief incidenten en criminaliteitstrends; 

• contactpersonen kennen binnen instanties en instellingen die problemen kunnen oplossen; 

• kennis hebben van eventuele jongerengroepen die overlast veroorzaken; 

• verkeersgevaarlijke situaties kennen en aan de verbetering ervan werken. 
 
Hoe beter de wijkagent zijn buurt kent, hoe meer hij (of zij) er kan doen voor de algemene veiligheid. 
Die benodigde informatie moet deels ook uit de buurt komen. Gebeurt er dus iets bijzonders, geef dat 
dan door aan de wijkagent en help zo de buurt leuk en veilig te houden. 
 
Meer informatie of contact met uw wijkagent? Vul op www.politie.nl (Mijn Buurt) uw postcode in. 
Automatisch verschijnen dan naam en foto.  
 
 

http://www.politie.nl/

